

TALKING POINT
BRIG. JEN. DATUK PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN
NAIB CANSELOR
UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS
SEMPENA SENAMROBIK DAN PERJUMPAAN MINGGUAN
PADA 9 JANUARI 2014 (KHAMIS)
DI MULTIPURPOSE COURT KUBANG GAJAH

Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam Satu Malaysia

Salam Ilmu, Keikhlasan, Kecemerlangan UniMAP

SALUTASI

Yang Berbahagia Dato' Prof. Dr. Zul Azhar Zahid Jamal, Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa) UniMAP

Yang Berbahagia Prof. Dr. Abdul Hamid Adom, Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan dan Inovasi) UniMAP,

Yang Berbahagia Prof. Madya Dr. Mohd Fo'ad Sakdan, Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar dan Alumni) UniMAP

Yang Berusaha Encik Zuber Bin Haji Mohamad, Pendaftar UniMAP,

Yang Berusaha Puan Saodah Hassan, Bendahari UniMAP,

Yang Berusaha Puan Mazmin Mat Akhir, Pemangku Pustakawan UniMAP,

Yang Berusaha Penolong-Penolong Naib Canselor UniMAP,
Dekan-dekan dan Ketua-ketua Jabatan,

Seterusnya staf Universiti Malaysia Perlis yang saya kasihi sekalian.

Selamat Pagi, Good Morning, Kalai Vannakam, Zao Shang Hao, Magandang umaga (Tagalog), ahroonsawad (Bahasa Thai), Saba' Hal 'Khair.

KATA ALU-ALUAN

Hadirin sekalian,

1. Alhamdulillah, syukur ke hadrat Allah swt kerana dengan keizinanNya, dapat kita bersama-sama pada pagi yang berbahagia ini di tahun baru 2014. Terima kasih saya ucapkan buat semua warga UniMAP yang sentiasa memberikan sokongan bukan sahaja kepada aktiviti senamrobik ini, malahan kepada semua aktiviti universiti yang kita anjurkan selama ini.
2. Walaupun baru enam hari lepas kita mengadakan perjumpaan sebegini, janganlah berasa hairan kerana saya ingin memberikan momentum atau suntikan semangat buat warga UniMAP untuk memulakan tahun 2014 ini dengan lebih cemerlang lagi.

SEMANGAT TAHUN BARU – HAPUSKAN RIYAK

3. Seperti yang saya katakan minggu lepas, saya percaya tahun 2013 telah meninggalkan pelbagai pengalaman yang amat berharga buat kita semua. Banyak kejadian pahit dan manis telah kita lalui bersama. Harapan saya semoga segala azam yang kita rencanakan tahun lalu telah tercapai dan kita mulakan tahun 2014 ini dengan semangat yang baru.

4. Dalam menanam pelbagai azam untuk dicapai pada tahun 2014 ini, suka saya ingatkan kepada semua warga UniMAP untuk sentiasa menilik niat yang betul bagi setiap pekerjaan yang kita laksanakan. Pekerjaan baik yang kita lakukan adalah amal ibadah kita dan akan ditimbang-tara oleh Allah swt di akhirat kelak. Namun, sering saya takutkan dua virus yang sering menyerang dan menjalar dalam hati manusia. Almaklumlah, kita ini adalah insan yang lemah.
5. Dua virus tersebut adalah sifat 'riyak' dan 'sum'ah'. Menurut Imam al-Ghazali, "Riyak ialah mencari kedudukan pada hati manusia dengan memperlihatkan kepada mereka hal kebajikan". Manakala menurut Imam Habib Abdullah, "Riyak ialah menuntut kedudukan atau minta dihormati orang ramai dengan amalan yang ditujukan untuk akhirat." Dalam erti kata yang lebih mudah difahami adalah riyak ialah sifat 'menduakan' Allah dalam melakukan kebaikan.
6. Samalah halnya dengan kita penjawat awam di UniMAP ini. Saya mohon laksanakan setiap usaha dan pekerjaan itu semata-mata kerana Allah swt dan tidak mengharapkan penghargaan manusia. Bagaimana untuk kita mengatasi riyak? Tanam dan fikirkan beberapa peringatan dan sematkan peringatan tersebut ke dalam hati.
7. **Pertama: Ingatlah apa yang dicari pada manusia akan punah. Setakat mana sanjungan manusia boleh bertahan membantu kita? Saat ajal menjemput dan saat kita dibicarakan oleh Allah, adakah ada manusia yang menyanjungi kita selama ini akan membantu kita? Tidak sama sekali bukan? Waktu itu, hanya Allah yang kita harapkan. Maka mengapa kita harus mencari dan mengharapkan penghargaan manusia sedangkan yang kita harapkan pada saat kritikal ialah Allah?**
8. **Kedua: Fikirkan betapa riak menghapuskan pahala dan menambah dosa. Pernahkah kita mendengar, melakukan kebaikan tetapi mendapat dosa semata-mata. Pelik bukan? Tetapi ini akan terjadi sekiranya kita melakukan kebaikan kerana riyak. Kebaikan tersebut**

bukan sahaja tidak memperolehi pahala malah mengheret kita memikul dosa yang kita sendiri pilih. Kosong pahala di samping dosa yang berganda-ganda.

9. **Ketiga: Bayangkan aib diri akan didedahkan kepada seluruh manusia. Mungkin didunia kita berjaya mengaburi mata segelintir manusia dan meraih penghargaan. Namun di sana nanti, warna sebenar akan terbongkar dan cerita sebenar akan terpampang di akhirat untuk tatapan seluruh manusia. Berbaloikah jika mendapat sanjungan segelintir manusia di dunia tetapi penghinaan seluruh manusia di akhirat?**
10. **Keempat: Ingat Allah dan segera bertaawuz apabila riyak menyerang. Apabila timbulnya perasaan riyak, segeralah mengingati Allah swt dan mohonlah perlindunganNya dari gangguan syaitan. Jangan dilayan sifat riyak. Cantaslah dengan zikrullah demi menghalau syaitan yang menghembus rasa riyak dalam hati kita.**
11. Sengaja saya kongsi perkara ini. Ini juga adalah ingatan kepada diri saya juga. Seperti yang kita tahu, tahun 2013 mencatatkan kegemilangan dan kejayaan yang amat membanggakan UniMAP. Selaku Naib Canselor, pasti saya berasa sangat gembira dan saya takut kegembiraan itu bertukar menjadi perasaan riyak. Perkongsian hari ini adalah ingatan untuk kita semua. Semoga apa jua yang kita laksanakan ini adalah semata-mata kerana Allah swt. InsyaAllah.

PROGRAM YANG TELAH BERLANGSUNG

Pertandingan Proton Piala Emas Raja-Raja

12. Malah di pembukaan tahun 2014 ini, kita telahpun memulakan langkah kejayaan apabila melalui Pasukan bola sepak UniMAP-Perlis yang muncul juara pada Pertandingan Proton Piala Emas Raja-Raja, pada 29 November lalu Edisi Ke-73 selepas menundukkan Kedah dengan penentuan sepakan penalti 7-6.

13. Oleh itu, baru-baru ini, kita telah mengadakan satu majlis makan malam bagi meraikan kejayaan Pasukan bola sepak UniMAP-Perlis di samping untuk mengiktiraf dan menghargai jasa dan sumbangan para pemain dalam menaikkan imej bola sepak di negeri Perlis. Secara peribadi, saya berpendapat kejayaan yang diraih oleh para pemain pada edisi tahun lalu diharap dapat menjadi suntikan semangat untuk para pemain yang juga kesemuanya merupakan kakitangan UniMAP untuk mempamerkan aksi yang lebih cemerlang pada tahun ini.
14. Sesungguhnya saya amat berbangga dengan pencapaian pasukan bola sepak UniMAP yang mana sebelum ini turut merangkul pingat emas pada Kejohanan Sukan Kakitangan Universiti-Universiti Malaysia (SUKUM) November lalu dan sebagai mengiktiraf sumbangan yang telah diberikan, UniMAP berbesar hati memberikan sedikit insentif untuk para pemain. Berikan tepukan kepada para pemain bola sepak kita.

Ekspo Rekreasi UniMAP

15. Manakala, dua hari lepas iaitu pada 7 Januari, telah berlangsungnya Pameran Ekspo Rekreasi UniMAP 2013 di mana sebanyak 428 produk telah dipertandingkan berbanding pada tahun lalu hanya 361 produk yang menyertai. Ini sekaligus telah menunjukkan peningkatan 18%. Saya percaya peningkatan mendadak ini menunjukkan komitmen jitu dan usaha para penyelidik UniMAP dalam menghasilkan produk-produk berkualiti.
16. Namun, saya percaya telah berlakunya persaingan yang sengit bagi melayakkan satu produk itu untuk meraih sebarang pingat. Dari 428 produk yang bertanding, 128 produk berjaya mendapat emas; 107 perak dan 99 gangsa. Ini bermakna hanya 334 produk sahaja yang berjaya meraih pingat manakala selebihnya hanya pulang dengan tangan kosong.

Tetapi ini tidak bermakna bahawa produk yang tidak terpilih tersebut tidak bagus, cuma persaingan pada kali ini adalah amat sengit dan menuntut kualiti produk yang lebih baik lagi untuk dihasilkan.

17. Saya menyeru agar para penyelidik tidak berputus asa dan teruskan menghasilkan produk-produk yang berkualiti. InsyaAllah jika betul niat dan caranya, pasti produk penyelidikan yang dihasilkan akan mampu menyumbangkan sesuatu kepada masyarakat.
18. Selain itu, terdapat empat anugerah khas iaitu **‘Best of the Best’**, **‘Green Award’**, **‘The Best Woman Invention’**, dan **‘Patron Award’**.

"BEST OF THE BEST"

WAN MOHD ARIF W. IBRAHIM	CeraDen-AgriGLASS – A LOCALLY FORMULATED DENTAL PORCELAIN FROM AGRICULTURAL WASTE GLASS	CEGeogTech	Material, Manufacturing, Mechanical & Civil
--------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------	------------	---------------------------------------------------

"GREEN AWARD"

MOHD MUSTAFA AL BAKRI ABDULLAH	TOWARDS GREEN CONSTRUCTION MATERIALS: GEOPOLYMER COMPOSITE BRICK FABRICATION MACHINE VOL. 2.0	CEGeoGTech	Material, Manufacturing, Mechanical & Civil
--------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------	------------	------------------------------------------------------

"THE BEST WOMAN INVENTION"

NURUL RAZLIANA BTE ABDUL RAZAK	DEVELOPMENT OF ROBUST SNCU BASED HIGH TEMPERATURE LEAD FREE SOLDER	PUSAT PENGAJIAN KEJURUTERAAN BAHAN	Material, Manufacturing, Mechanical & Civil
-----------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------	------------------------------------------	---------------------------------------------------

"PATRON AWARD" – PUSAT PENGAJIAN KEJURUTERAAN BAHAN

PROGRAM BAKAL BERLANGSUNG

Malam Mesra Media UniMAP

19. Pada 17 Januari 2014 nanti, saya dimaklumkan bahawa Unit Media UniMAP akan menganjurkan Majlis Malam Mesra Media UniMAP yang akan melibatkan wakil-wakil media negeri Perlis. Malah saya juga dimaklumkan bahawa semua ketua jabatan UniMAP akan dijemput untuk menghadiri majlis tersebut. Sehubungan itu, saya menyeru semua ketua jabatan untuk hadir majlis tersebut seperti yang telah dijadualkan.
20. Bukanlah tujuan untuk memaksa tetapi saya mengharapkan komitmen jitu ketua jabatan UniMAP untuk menyokong majlis ini. Ini adalah demi menjaga hubungan baik UniMAP dan pihak Media negeri Perlis. Mereka ini banyak memberi bantuan dalam menaikkan nama UniMAP sehingga dikenali oleh masyarakat. Oleh itu, apalah salahnya untuk kita melapangkan masa dan beramah mesra bersama mereka pada malam tersebut.

21. Seperkara lagi, diharapkan para PTj dapat menyokong dengan menyumbangkan sedikit sumbangan berbentuk barangan kepada Unit Media bagi mereka menjalankan aktiviti pada majlis tersebut. Anggaphlah itu sebagai satu sumbangan PTj atas kerjasama dan publisiti yang telah diberikan oleh pihak media kepada kita.
22. Sengaja saya panjangkan perkara ini kerana saya mahukan yang terbaik buat rakan kerjasama kita iaitu Media. Semoga sokongan yang diberikan ini akan mengeratkan lagi hubungan UniMAP dan media demi memantapkan UniMAP pada masa akan datang. InsyaAllah.

PENUTUP

23. Rasanya tidak perlu untuk saya berucap dengan lebih panjang lagi, semoga apa yang saya sampaikan pada pagi ini akan menjadi iktibar serta dapat meningkatkan semangat kita semua bagi mengharumkan nama UniMAP di masa akan datang.

Sekian. Wabillahi Taufik Walhidayah Wassalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh.